農企業管理國際碩士學位學程發表英文學術期刊論文 抵免英文能力測驗申請表

Application Form of the Verification on Publication of Master Students of IABM

姓名 Name	學號 Student I.D. No.	指導教授簽章 Signature of Advisor
研究成果名稱及相關資料 (期刊名稱及發表年代、卷數、起迄頁數) Title of research and related information (name of journal, year of publication, volume and pages)		委員核定 Ratified by Committee Member
		□ 通 過 Qualified □ 不通過 Disqualified

備註:

Remark:

碩士班研究生除修畢規定課程及學分數外,應符合以下任一條件始可取得畢業證書。

1.通過全民英檢中級初試或同等級英文檢定考試。

2.研究生為第一作者,以英文發表(或已被接受)且經指導教授簽章認可之學術期刊論文1篇。

Master students should complete all required courses and credits, and meet one of the following conditions to graduate:

- 1. Pass the standard of English proficiency test; or
- 2. Publish (or be accepted) one journal paper in English under first author and it must be approved by advisor.

審核委員簽章	系主任簽章
Signature of Committee	Signature of Director